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Protokół Nr: LXXIX/2023 

z LXXIX - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 28.11.2023 r. 

 

LXXIX zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.10 – 13.44 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 11. Nieobecni radni: Pani Iwona Pawłowska – nieobecność usprawiedliwiona, Pani 

Karolina Kaźmierczak – nieobecność usprawiedliwiona, Pani Wioletta Bembenista – 

nieobecność usprawiedliwiona, Pan Adam Cieślak – nieobecność usprawiedliwiona. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie zmian 

w postaci dodania po punkcie 4. punktu 4a. w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały 

w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

w miejscowości  Lwówek” oraz dodanie w punkcie 5. podpunktu 10) w brzmieniu: 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w miejscowości  

Lwówek”. 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 

11 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 40 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXVIII – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 09.11.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Omówienie projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w  miejscowości  Lwówek. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

3) określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Miasta i Gminy Sanniki na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

4) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na rok 2024, 
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5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 r., 

6) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 r., 

7) zmieniająca uchwałę Nr 177/LIII/2017 Rady Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 

2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za wodę pobieraną z urządzeń 

wodociągowych oraz za wprowadzone ścieki do oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Sanniki na 2018 r., 

8) uchwalenia „Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Sanniki z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r.”, 

9) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej na terenie miasta i gminy Sanniki, 

10) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w  miejscowości  

Lwówek. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Dyskusja. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

9. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z LXXVIII – nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej 

w dniu 09.11.2023 r. przyjęto – 10 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

(W. Gładoch - był nieobecny na sesji w dniu 09.11.2023 r.), bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na sesję przybył Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki – Pan Gabriel Wieczorek (godz. 12.15). 

 

Ad.4a. Projekt uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów w  miejscowości  Lwówek omówiła Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – Pani 

Aleksandra Szczepaniak. Wyjaśniła, że uchwała ma charakter przyszłościowy. Chodzi 

o powiększenie terenu boiska w Lwówku. Boisko mieści się na działce 27/1. Zakres planu 

obejmuje sąsiednie działki (34/8, 34/10, 22/3, 27/1 i 27/2). Działki te obecnie sklasyfikowane 

są jako działki rolne. Celem jest zmiana ich przeznaczenia na usługi sportu i rekreacji. Chodzi 

również o działkę naprzeciwko kościoła. Do tej pory w planie była tam wpisana zabudowa 

zagrodowa. W przyszłości ma być to parking (działki 34/11, 34/9, 28 i 26). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Pan Burmistrz dodał, że parking w Lwówku będzie robiony w ramach MIAS-u. W ramach 

tego programu Gmina może złożyć w tym roku dwa wnioski. Jeden z wniosków będzie 

złożony na Lwówek – na wykonanie parkingu w centrum. Będzie to początek, bo parking 

będzie znacznie droższy. Jednak Gmina chce zrobić parking, odtworzyć drogi dojazdowe 

biegnące na północ, południe, wschód i zachód. Gmina jest posiadaczem samoistnym tych 
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dróg i będzie chciała odtworzyć drogi tworzące tam kwadrat. W tej chwili w planach jest 

zagospodarowanie skweru w postaci utworzenia jak największej liczby miejsc parkingowych 

na potrzeby kościoła, OSP, KGW i Klubu Sportowego „Lwówianka”. Dodatkowo na środku 

skwerku Gmina chciałaby zrobić miejsce, gdzie będzie stało kilka ławeczek, a w samym 

środku na postumencie będzie ustawiona maszyn, która produkowana była w zakładach 

Lwówku. Tą maszyną będzie prawdopodobnie kierat. Zakłady w Lwówku produkowały 

kieraty, sieczkarnie i młockarnie. Na postumencie postawiona będzie któraś z tych rzeczy, 

w zależności od tego, którą uda się znaleźć w dobrym stanie. 

Drugi MIAS Gmina chce złożyć na rzezie na OSP. Burmistrz powiedział, że chcemy 

doprowadzić do tego, aby w remizie w Brzezi pojawiło się życie (tak, jak w innych 

wyremontowanych remizach). Chcemy zacząć od zrobienia fragmentu wjazdu (do dyspozycji 

jest 30 tys. zł – 15 tys. zł od Pana Marszałka i 15 tys. zł z naszego budżetu), ale może dobrze 

byłoby ogrodzić teren. 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady poinformował, że poza omawianą przed chwilą uchwałą, 

wszystkie pozostałe zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Rady. Była możliwość 

zadawania pytań.  

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

) Uchwałę Nr 361/LXXIX/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 362/LXXIX/2023 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki 

na rok 2023  



 4 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 363/LXXIX/2023 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych 

z budżetu Miasta i Gminy Sanniki na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 

w gminnej ewidencji zabytków 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała podejmowana jest na okoliczność środków, jakie 

zostały pozyskane na renowację dwóch kościołów zlokalizowanych na terenie miasta i gminy 

Sanniki. Gmina będzie współpracować z Proboszczami dwóch parafii w sprawie ww. prac.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   
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Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

Pan Burmistrz dodał, że to jest kościół w Sannikach i kościół w Osmolinie. W pierwszym 

naborze udało się pozyskać na każdy z kościołów po 0,5 mln zł, a w drugim naborze po 

niecałe 200 tys. zł. W tym momencie mamy do dyspozycji po 700 tys. zł na każdy kościół. 

 

) Uchwałę Nr 364/LXXIX/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2024 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że Radni doszli do pewnego kompromisu. Zapadły pewne 

ustalenia w temacie stawek podatków i opłat. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech   X 

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X X  

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 9 głosami „za”,  przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, (4 Radnych nieobecnych na sesji), bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 365/LXXIX/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2024 r. 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 366/LXXIX/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2024 r. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 367/LXXIX/2023 zmieniająca uchwałę Nr 177/LIII/2017 Rady Gminy 

Sanniki z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za wodę 

pobieraną z urządzeń wodociągowych oraz za wprowadzone ścieki do oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy Sanniki na 2018 r. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że zmiana dotyczy tylko i wyłącznie stawki za ścieki odbierane 

za pomocą beczkowozów. Pozostałe stawki nie leżą w komparacjach rady (tj. stawka za zrzut 

ścieków do kanalizacji i stawka za wodę). O nich decydują Wody Polskie. Zmiana 

dokonywana jest według przyjętego przez Radę wskaźnika tak, jak w przypadku pozostałych 

opłat. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 368/LXXIX/2023 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 

Miasta i Gminy Sanniki z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2024 r.” 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię Głosowanie 
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za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 369/LXXIX/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie miasta i gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 
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) Uchwałę Nr 370/LXXIX/2023 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów w  miejscowości  Lwówek 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta    

Cieślak Adam    

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona     

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”,  (4 Radnych nieobecnych na sesji), 

bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach: 

− Radny W. Nowicki poprosił o rozbiórkę szkoły w Lwówku. Ponadto zapytał, czy jest coś 

wiadomo w sprawie DPS-u w Sannikach. 

− Radna G. Kowalczyk powiedziała, że mieszkańcy pytają, czy jest obowiązek 

podpisywania umów na wywóz nieczystości. 

− Radny A. Wróblewski nawiązał do remontu drogi wojewódzkiej biegnącej przez Krubin. 

Wykonanie jest fatalne. Czy można w jakiś sposób wpłynąć na wykonawcę tych dróg? 

 

Ad.7. W dyskusji: 

− Rozmawiano na temat remontu dróg wojewódzkich biegnących przez Osmolin oraz 

Krubin i Aleksandrów. 

Radny R. Grochowski powiedział, że bardzo źle wyglądała też droga biegnąca od Sannik 

w stronę Osmolina. Były niewykonane połączenia z drogami zjazdowymi. 

Radny W. Gładoch powiedział, że w stronę Osmolina położone były trzy warstwy asfaltu. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż uczestniczyliśmy w uroczystości podpisania umowy 

na remont generalny dróg połączony z ich rozbudową.  

Pan Burmistrz wtrącił, że wykonanie dokumentacji plus wykonanie drogi może potrwać do 5-

cu lat. Burmistrz wyjaśnił, że Gmina nie ma absolutnie możliwości dyskutowania 
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z wykonawcą, bo to nie jest jej zadanie. Jednak Gmina cały czas jest w kontakcie 

z kierownikiem obwodu i jego pracownikami i cały czas zgłasza swoje uwagi. W miarę 

możliwości sugestie te brane są pod uwagę. Jednak droga biegnąca przez Krubin 

i Aleksandrów faktycznie wygląda słabo. 

Radny A. Wróblewski przypomniał, że od kilku lat wraca temat zjazdu na Krubin, gdzie nie 

zrobione jest 15-cie metrów drogi. Zapytał, czy nie można zrobić tego teraz? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie mają tego w zakresie prac i jest to dość duży metraż. 

Burmistrz zadeklarował, że spróbuje jeszcze porozmawiać na ten temat, ale odcinek ten jest 

przewidziany do zrobienia dopiero w ramach umowy, która była ostatnio podpisana. 

 

− Pan Przewodniczy zasygnalizował problem dotyczący ul. Wólczyńskiej. Mieszkańcy tej 

ulicy w związku z prowadzonym remontem zgłaszają, że wjazdy na posesje są bardzo 

wąsko zaprojektowane. Obniżenie krawężnika związane z wjazdem na posesję jest 

dokładnie szerokości bram. Jest to pewna niedogodność, która nie pozwala na łagodne 

wejście w zakręt, trzeba wjeżdżać pod katem prostym. Czy możliwe jest skorygowania 

tego mankamentu? Dotyczy to terenu, który został już wykonany. Kolejny odcinek jest 

w trakcie realizacji. Może udałoby się uniknąć takich błędów na tym odcinku, który jest 

właśnie robiony? 

Radny W. Nowicki wtrącił, że tym bardziej, iż przepisy mówią, że wjazd może być szerokości 

jezdni. 

Pan J. Jabłoński dodał, że zakłada, iż lewa strona ul. Wólczyńskiej (patrząc od strony Sannik) 

– pobocze, też kiedyś doczeka się realizacji, tj. wjazdy na posesje i jakieś utwardzenie. 

Burmistrz powiedział, że plan jest taki, żeby zrobić wjazdy na posesje przy następnej 

inwestycji związanej z ul. Wólczyńską i wykonać ażurowe utwardzenie terenu. 

Pani A. U. – pracownik Urzędu Miasta i Gminy Sanniki powiedziała, że poszerzenie wjazdów 

na posesję jest możliwe. W Urzędzie nikt się nie pojawił, żeby zgłosić jakąkolwiek uwagę. 

Pan Burmistrz wtrącił, że na ul. Witosa Gmina reaguje na bieżąco, jak są tylko jakieś 

zgłoszenia od mieszkańców. Burmistrz zwracając się do pracownika poprosił, aby mieć na 

względzie, że tam gdzie wjazdy nie są jeszcze wykonane, skosy trzeba trochę odsunąć od 

światła bramy. 

 

− Radny W. Gładoch powiedział, że został rozstrzygnięty przetarg na destrukt. Czy teraz, 

kiedy będzie to wykonywane, nie jest za zimno? Czy nie dojdzie do sytuacji, że drogi 

zostaną zrobione, a za chwilę będą problemy z dziurami, bo destrukt nie sklei się w tej 

temperaturze. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że lepiej gdyby droga z destruktu robiona byłaby w miesiącach 

letnich, ale sytuacja jest, jaka jest. Środki są i muszą być wydatkowane w części w tym roku 

i częściowo w przyszłym roku. Zatem roboty trzeba zacząć w tym roku. W grudniu mają być 

temperatury dodatnie (6-7C), a przy takiej temperaturze można to robić. Natomiast w lecie 

trzeba będzie przejechać po tym walcem. 

Pani A. U. dodała, że możemy być spokojni, gdyż przetarg wygrała porządna firma, która ma 

odpowiednie maszyny do wykonania dróg tą technologią. Zdaniem Pani A. U. powinno być to 

dobrze zrobione. 
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Pan Burmistrz przedstawił informację na temat dróg, które mają być robione z destruktu: 

• Brzezia do granicy z Kiernozią, tzw. bruk, 

• odcinek z Brzezi (koło Pana B.) do Sielc (wyjazd koło Pana S. do drogi powiatowej) – 

z wyłączeniem odcinka, który nie był wcześniej utwardzony przez Gminę gruzem, 

tj. wykonany będzie odcinek od Brzezi od drogi wojewódzkiej przy Panu B. do 

skrzyżowania koło Państwa K. i dalej od kolejnego skrzyżowania do wyjazdu na drogę 

powiatową, 

• od skrzyżowania drogi Luszyńskiej przy krzyżu do granicy gminy z gminą Kiernozia, 

• Wólka od asfaltu w kierunku stawów (od końca wykonanego asfaltu do skrzyżowania 

między stawami), 

• Sanniki od ul. Polnej, koło oczyszczalni, koło wiatraków, do skrzyżowania i do drogi 

wojewódzkiej, 

• Barcik od drogi gminnej do skrzyżowania. 

Jest to łącznie 8,5 km dróg. 

 

Pan Burmistrz zwrócił się do użytkowników dróg, które będą wykonane destruktem 

asfaltowym, aby jeździli po powierzchni całej drogi, żeby kołami dociskać destrukt na całej 

powierzchni drogi. 

 

− Radna A. Dylik zapytała, czy jest jeszcze możliwość zgłaszania lamp. 

Pani A. U. odpowiedziała, że Gmina cały czas przyjmuje zgłoszenia. 

Pani A. Dylik przypomniała, że lampa miała stanąć na ostrym zakręcie na tzw. Zastawie.  

Pani A. U. poinformowała, że cały Zastaw będzie oświetlony i między innymi też ten 

niebezpieczny łuk, gdyż stwarza on bardzo duże zagrożenie. 

Pan Burmistrz dodał, że na Zastawie planuje się postawić 3 albo 4 lampy solarne, zaczynając 

od drogi wojewódzkiej (pierwsze skrzyżowanie od strony Sannik) i dalej przez Zastaw będzie 

założonych 5 lub 6 lamp na linii. 

Pani A. U. sprostowała, że 5 lamp będzie na sieci napowietrznej i 5 lamp solarnych. Prawie 

cały Zastaw będzie doświetlony. 

Radny W. Nowicki przypomniał o obiecanej lampie na ul. Lotników. 

Pani A. U. powiedziała, że jeśli chodzi o miejscowość Sanniki, to będą 3 lampy na tzw. 

działkostradzie. 

 

Pani A. Urbanek zaczęła przedstawiać lokalizację lamp. W Sannikach na tzw. działkostradzi, 

czyli ul. Poprzecznej – 3 lampy, w Wólce przy remizie i ostatni budynek, przy końcu asfaltu. 

Pan Burmistrz wraz z Pani A. U opuścił obrady w celu ustalenia listy lokalizacji lamp. 

 

Pan Przewodniczący zadecydował, aby w oczekiwaniu na Burmistrza, celem usprawnienia 

obrad, przejść do spraw różnych, 

 

Ad.9. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

- Przewodniczący Rady odczytał Informację z analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok 

przedłożoną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyninie. W wyniku 

przeprowadzonej analizy i porównania przekazanych oświadczeń o stanie majątkowych oraz 

kopii zeznań o wysokości osiągniętych dochodów w roku podatkowym z treścią uprzednio 
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złożonych oświadczeń o stanie majątkowym, a także informacjami dotyczącymi stanu 

majątkowego radnych, będącymi w posiadaniu Urzędu Skarbowego w Gostyninie nie 

stwierdzono nieprawidłowość. 

Następnie Pan Przewodniczący sprostował informację podaną na poprzedniej sesji, iż 

Wojewoda Mazowiecki nie stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

przez niego realizowanych. Zgodnie z pismem, które wpłynęło od Wojewody Mazowieckiego 

będącego podmiotem uprawnionym do analizy oświadczenia majątkowego Burmistrza oraz 

Przewodniczącego Rady stwierdzono co następuje: 

1) Burmistrz, Pan Gabriel Wieczorek – złożył oświadczenie w komplecie. W części B nie 

podano pełnych adresów nieruchomości wykazanych w części A pkt II (adresy należy 

podawać w sposób pozwalający na ich przypisanych do konkretnych nieruchomości). 

2) Przewodniczący Rady, Pan Jerzy Jabłoński – złożył oświadczenie w komplecie. W pkt II 

ppkt 4 nie wykazano działki, na której znajduje się dom. W części B nie podano wszystkich 

adresów nieruchomości wykazanych w części A pkt II (adresy należy podawać w sposób 

pozwalający na ich przypisanych do konkretnych nieruchomości). 

 

Przewodniczący Rady zakomunikował, że prześle do Wojewody wyjaśnienia i poinformował, 

czego dotyczy i z czego wynika błąd w jego oświadczeniu majątkowym.  

 

− Pan Przewodniczący poinformował, że do Rady wpłynęły pisma, które zostały 

przedstawione na posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Uznał, że nie ma potrzeby 

ponownego ich odczytywania.  

 

− Przewodniczący poinformował, że trwają pracę nad uchwałą zainicjowaną przez gminę 

Toszek. 

 

− Radna A. Dylik zapytała o prawę efektywności energetycznej budynków stanowiących 

własność  Miasta i Gminy Sanniki w ramach programu „Mazowsze dla czystego ciepła”. 

Czy chodzi tu o ekodoradcę? 

Przewodniczący Rady wyraził zdanie, że chodzi o fotowoltaikę na budynkach 

użyteczności publicznej. O szczegóły trzeba zapytać Burmistrza. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że dotyczy to budynków komunalnych i socjalnych. Chodzi tu 

o składane w 2023 roku wnioski.  

 

Ad.7. – ciąg dalszy. 

Pan Burmistrz poinformował, że został złożony wniosek na wymianę oświetlenia na terenie 

całej gminy, czyli wszystkie lampy sodowe będą wymienione na lampy ledowe. Nie wiadomo 

co będzie z wnioskiem, ale jeśli nie z tego, to z innego źródła podjęta zostanie próba wymiany 

tych lamp. W międzyczasie udało się podpisać aneks z zakładem energetycznym i w ramach 

tego aneksu wynegocjowano dowieszenie na obecnie istniejącej sieci na terenie całej gminy 

ok. 200 szt. nowych lamp ledowych. Lapy te można zawiesić tam, gdzie jest 5 kabli, za 

wyjątkiem Zastawu, gdzie kabel będzie dowieszany, bo tam w ogóle nie ma sieci. Oprócz 

tego w ramach wniosku składanego od kilku lat corocznie do Pana Marszalka zostanie 

wykonanych ponad 35 szt. nowych lamp solarnych i tak: 

• w Sannikach na ul. Poprzecznej - 3 szt. 

• w Wólce przy remizie – 1 szt. i przy budynku na końcu stawów – 1 szt., 
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• Brzezia – 5 szt. na drodze w kierunku Zastawu, 

• Lasek – 1 lampa przy skrzyżowaniu przy krzyżu plus 1 lampa na skrzyżowaniu za 

Panią C. 

• Sielce – skos odchodzący od drogi powiatowej przy nieutwardzonej drodze gminnej – 

2 lampy, wjazd od strony drogi powiatowej w kierunku Brzezi – 1 lampa obok Pana 

S., druga lampa na skrzyżowaniu w kierunku Pana G. i przy tej drodze będą ustawione 

2 szt. przy zabudowaniach, kolejna lampa na skrzyżowaniu w kierunku Pana Z., 

• Osmólsk przy drodze wojewódzkiej – zjazd na Osmólsk I i na Osmólsk II – 2 szt., 

• Osmolin – trzeba się spotkać i ustalić szczegóły – jedna lampa solarna przy placu 

buraczanym i 1 lampa solarna przy nieruchomości położonej całkowicie w polu. 

Radny W. Gładoch powiedział, że trzeba zapytać ludzi tam mieszkających, czy chcą 

taką lampę, bo po zrobieniu drogi powiedzieli, że było to niepotrzebne. 

Pan Burmistrz poprosił o porozmawianie z tymi ludźmi, albo o przekazanie, aby 

zgłosili się do Urzędu Gminy. 

Kolejna lampa na skrzyżowaniu drogi Luszyńskiej przy krzyżu, na tzw. Wygwizdów. 

• Barcik przy drodze powiatowej – 3 szt. plus na rozjeździe z drogi powiatowej na 

Barcik przy skupie truskawek na łuku – 1 szt. 

• Krubin las - 1 szt.  

• przy drodze wojewódzkiej w kierunku Lwówka - 1 szt. 

• Lubików za hydrofornią - 2 szt. plus przy drodze powiatowej – 1 szt., 

• Działy – zjazd z drogi powiatowej na Tomaszówkę – 1 szt. i dalej na drodze 

prowadzącej przez tę miejscowość – 2 szt. 

• Staropol – przy kapliczce w kierunku Osmólska – 2 szt. 

 

Pan D. Dolniak opuścił posiedzenie (godz. 13.18). 

 

Radny A. Wróblewski zasugerował, aby 2-3 lampy ustawić wzdłuż drogi wojewódzkiej 583, 

przy szkole w Sannikach, od ul. Warszawskiej w kierunku Krubina. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że we wszystkich miejscach, gdzie jest możliwość i były przerwy 

w oświetleniu, będą pozakładane lampy. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odnośnie zgody na sprzedaż szkoły w Lwówku, Burmistrz powiedział, że też mu zależy, 

żeby jak najszybciej zrobić z tym porządek. Dodał, że będzie negocjował z człowiekiem, 

który ostatnio się zgłosił. Burmistrz zaproponował, aby umówić się w ten sposób, że jeżeli 

dojdzie do ustalenia ceny, to poinformuje o tym Radnych i Rada albo wyrazi zgodę, albo nie. 

Radny W. Nowicki powiedział, że Burmistrz ma zielone światło, aby rozmawiać. 

Radna T. Winnicka powiedział, że z tego co wie, to Państwo z Barcika są zainteresowani 

kupnem. 

Pan Burmistrz powiedział, że to nie z nim i rozmawiał, więc niech jak najszybciej zgłoszą się 

dom Urzędu. 

 

- Odnośnie DPS-u Pan Burmistrz poinformował, że jest osoba bardzo zainteresowana, żeby 

uruchomić w tym obiekcie punkt gastronomiczny - restaurację. Jednak pojawiają się 

problemy. W ramach umowy, którą Gmina zawrze, musi zamieścić informację na temat tego, 



 14 

czego Gmina oczekuje, że będzie wyremontowane. Musi wszystko być dokładnie opisane 

i musi być określone, w jaki sposób przedsiębiorca będzie mógł sobie odebrać tę kwotę 

w czynszu. Jest to bardzo skomplikowane. Dodatkowym problemem jest to, że 

prawdopodobnie trzeba będzie ogłosić przetarg na tego typu działanie i każdy będzie mógł 

złożyć ofertę. Wszystko się trochę komplikuje. 

 

- Odnośnie umów na wyworzenie nieczystości Pan Burmistrz wyjaśnił, że jest taki obowiązek 

i za nieprzestrzeganie tego przepisu grozi wysoka kara.  

 

- Odnośnie drogi wojewódzkiej biegnącej przez Krubin i Aleksandrów – ma być położona 

jeszcze ostatnia warstwa. 

Pan Burmistrz powiedział, że zanosi się na to, że będziemy mieć wykonaną modernizację 

wszystkich dróg wojewódzkich na terenie naszej gminy. Burmistrz dodał, że będziemy 

przymierzać się do zaplanowania a później zaprojektowania obwodnicy Sannik. Wtedy 

odcinek drogi wojewódzkiej wyłączony przez tę obwodnicę, stanie się własnością Gminy. To 

z kolei będzie wiązało się z zagospodarowaniem całego centrum Sannik, łącznie z terenem 

przeznaczonym pod rynek. Jednak jest to sprawa na przyszłość. 

 

Radny A. Wróblewski poprosił o przypilnowanie zjazdu z drogi wojewódzkiej na starą wieś. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że rozmowa była już przeprowadzona, ale spróbuje 

porozmawiać jeszcze raz. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.9. – ciąg dalszy. 

- Burmistrz powiedział, że inwestycje prowadzone są w wielu miejscach na terenie gminy 

i poprosił o wyrozumiałość, cierpliwość i niedenerwowanie się, że gdzieś nie można 

przejechać. Wszystko to robione jest dla mieszkańców, aby drogi były bezpieczne, trwałe 

i estetyczne. 

Niedługo zostanie uruchomiony program wykonania dróg nawierzchnią z destruktu 

asfaltowego (8,5 km). Kolejna realizowana inwestycja, to wodociąg w miejscowości Sielce 

(na granicy z Brzezią). Robiona jest ul. Wiejska od końca asfaltu do skrzyżowania do drogi 

prowadzącej do drogi wojewódzkiej. Pozostanie do zrobienia odcinek od skrzyżowania do 

drogi wojewódzkiej. Odcinek tej drogi dochodzący do drogi wojewódzkiej będzie musiał być 

jednokierunkowy. Na osiedle przy ul. Witosa udało się pozyskać środki z Unii Europejskiej 

i w tej chwili jest wykonywana wschodnia strona osiedla. Firma wykonująca tę inwestycję 

jest wyjątkowo dobra i wyjątkowo skutecznie działająca. Firma jest z Barcika. Kolejna 

prowadzona inwestycja to ul. Wólczyńska. Burmistrz w przypadku tej inwestycji poprosił 

o cierpliwość i wyrozumiałość. Nie zawsze jest możliwość zrobienia wszystkich robót na 

czas. Firma stara się tak wykonywać roboty, żeby jak najmniej utrudniać korzystanie z drogi.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o przystępowanie do inwestycji w miarę możliwości jak 

najszybciej, bo najlepszą porą do robót budowlanych są miesiące letnie. 

Pan Burmistrz powiedział, że inwestycja na ul. Wólczyńskiej jest rozłożona na dwa lata, więc 

samo asfaltowanie może się odbyć w przyszłym roku. Burmistrz wyjaśnił, że termin 
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wykonywania inwestycji nie wynika z opieszałości Gminy. Problem polega na tym, że 

w budżecie Gminy nie ma pieniędzy na inwestycje. Inwestycje robione są tylko i wyłącznie 

z pieniędzy pozyskanych z zewnątrz. Wnioski Gmina składa regularnie, gdzie się tylko da 

i nie ma wpływu na to, kiedy zapadają decyzje. Burmistrz dodał, że łapiemy co się da 

i próbujemy to wbudować na terenie naszej gminy. To nie jest nasza wina, że pieniądze 

przychodzą czasem za późno. 

Pan Burmistrz poinformował, że Gmina złożyła wniosek i w przyszłym roku chciałaby 

przykryć grubym asfaltem pozostałe drogi wykonane cienkim asfaltem. Środki na to będą 

prawdopodobnie w marcu albo kwietniu. 

 

Ad.10. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


